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地址:九龍土瓜灣譚公道125號仁景大樓1樓  Tel: 39980667  Fax: 31880890  Email: info@searhythm.org
報名表 REGISTRATION FORM 
Section A   個人資料Personal Details:

	兒童姓名Child’s Name:
	(英文English)
	
	(中文Chinese)
	

	出生日期Date of Birth:
	    /     /     (日DD/月MM /年YY)
	出生地Place of Birth:
	


	性別Gender:
	□ 男Boy 
	□ 女Girl 
	
	

	住宅地址Home address:
	

	
	


父母 / 監護人資料Parents / Guardian:

	姓名Name:
	
	
	聯絡電話Contact no.:
	

	關係Relationship:
	□ 母親Mother 
	□ 父親Father 
	□ 監護人Guardian 
	□ 其他Others 


兒童接送人Person responsible for arrival and dismissal:

	姓名Name:
	
	姓名Name:
	

	聯絡電話Contact no.:
	
	聯絡電話Contact no.:
	

	關係Relationship:
	
	關係Relationship:
	


Section B   課程選擇Program Selection 

小一入學面試班:
	課程
	上課日
	上課時間
	堂數 (每週一堂)
	學費
	報讀

	P1A
	逢星期日
	1:00-2:00pm
	5堂
	$1,000
	□

	P1B
	逢星期六
	10:00-11:00am
	5堂
	$1,000
	□

	P1C
	逢星期六
	3:00-4:00pm
	5堂
	$1,000
	□


條款須知
1. 凡因惡劣天氣如颱風、暴雨或按教育局指引而停課，本中心不會安排退款、學費調整或補課。
2. 所有未參與/完成之課堂均不作任何退款安排及不得轉讓至他人。
3. 請愛護本中心各項設備、重視秩序、尊重導師、遵守本中心各項規定，否則，本中心有權終止其上課權利，一切費用怒不退還。
4. 致力提供一個安全舒適之環境，懇請家長/成人協助小孩謹守課堂之規則， 本中心並不對所有意外損傷負責。
5. 請自行保管隨身物品，若有遺失，本中心恕不負責。
6. 可能會於上課時段進行錄影或攝影，有關片段或相片可能用於教學示範或市場推廣，當中不作任何酬金補償。
Terms of Enrolment 

1. Class cancellations that are beyond the control of Center, such as typhoon, rainstorm warning advice, Education Bureau advice or other unforeseen circumstances will not result in fee adjustments, refunds or makeup classes.
2. Unused classes are not refundable, and cannot be transferred to another child or sibling. 
3. Please take care of the center's equipment, pay attention to the order and respect for the tutors to comply with the provisions of this center, otherwise, the center has the right to terminate their class rights, all costs is not refundable.

4. Center always try the best to provide a safety and comfortable environment to all of you. Parents / adult must assist children to follow all classroom guideline. Center will not be held responsible or liable for personal injuries, accidents, losses or damages incurred by the student or accompanying adult while on Center premises.
5. Keep your own belongings, if lost, Centre will not be responsible.

6. Children may be filmed or photographed by Center and may appear in curriculum related areas and promotional materials authorized or published by Center without compensation including the website. 

本人清楚明白以上所有條款及細則。 I understand and agree to the Terms of Enrolment outlined about.

家長/監護人簽署Parent/Guardian’s Signature: _______________________

家長/監護人姓名Parent/Guardian’s Name: __________________________
 日期Date:     /    /    (日DD/月MM/年YY)

(請以正楷填寫)
請填妥本表格親身、郵寄或電郵到博學坊　Please return this application form in person, by post or email to BoBo Learning Center.

RF-3
由職員填寫:


編號: _____________


日期: _____________











相片








